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Protokół nr 42/2023 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami  

 i Spraw Mieszkaniowych Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 17 stycznia 2023 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia  
 

Czas trwania posiedzenia 14.00 – 14.08 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Jacek Bętkowski    – przewodniczący Komisji 

2. Grzegorz Kaczmarek   – członek Komisji 

3. Waldemar Kwiatkowski  – członek Komisji  

4. Tomasz Marcinkowski  – członek Komisji   (spóźnił się) 

5. Waldemar Wąśniewski         – członek Komisji   
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu  
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzył pan Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji, 

który zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, 

co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było.  
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 40/2022 z 21 listopada 2022 r. 

4. Plan zimowego utrzymania dróg gminnych w sezonie 2022/2023. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące.  
 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 40/2022 z 21 listopada 2022 r. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 40/2022 z 21 listopada 2022 r. z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Ad 4. Plan zimowego utrzymania dróg gminnych w sezonie 2022/2023 - stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła materiał. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Wielu mieszkańców telefonowało i prosiło o szybsze działanie. Mamy uzgodnione ze 

Strażą Miejską, że podejmuje ona decyzję i wtedy firma wyjeżdża. Wiem, że firma ma 

od zgłoszenia bodajże 2 godziny na podjęcie czynności.  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Oni w ciągu pół godziny podejmują działanie, także jeśli tylko dyżurny Straży Miejskiej 

w porozumieniu z Komendantem podejmują taką decyzję, to od razu wyjeżdżają. Firma 

jest gotowa, bo działa też na innych drogach. Działanie od podjętej decyzji jest szybkie.  

Jest też trudno podjąć decyzję, bo temperatura jest ok. 0 stopni, nie wiadomo ile napada, 

czy się rozpuści czy też nie. To jest tego typu problem. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dostałem telefon jako radny, że z dworca MPK nie mogli podjechać.  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Ja też dzwoniłam i pytałam się czy Straż Miejska sprawdziła jak to wygląda na dworcu, 

bo ten podjazd jest i zawsze kierowcy mają problem. Dostałam wtedy odpowiedź, że na 

dworzec już wysłano pomoc.  
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

W pierwszej kolejności jest ten podjazd na dworcu kolejowym, a następnie w Mątwach, 

bo tam też były problemy. Kierowcy narzekają, że jak co roku zima zaskoczyła. 
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Ale to kierowca nie jest przygotowany, musi dostosować się do warunków panujących 

na drogach, musi pamiętać o oponach zimowych, co bardzo często się zdarza, że jednak 

kierowcy nie wymieniają opon, bo oszczędzają. Najgorszy moment jest wtedy, gdy 

przychodzi gołoledź i trudno jest obsypać w jednym czasie całe miasto. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Są tacy, którzy myślą, że można wszystkie ulice w mieście obsypać jednocześnie.  
 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Trudno jest wysłać na każdą ulicę sprzęt. Naprawdę nie mieliśmy takich złych warunków 

w porównaniu z tym co było w Krakowie albo Białymstoku, gdzie pierwszych dniach 

listopada napadało 30 cm śniegu, kierowcy w ogóle nie mogli wyjechać spod domów. 

Kierowcy oczekują, że w ciągu dwóch godzin będą czarne nawierzchnie od ustąpienia 

opadów albo ten opad jeszcze nie ustąpił, bo podczas pierwszej akcji opad był ciągły. To 

nie było tak, że napadało przez pół godziny i w ciągu dwóch godzin powinna być 

likwidacja, bo ten opad był ciągły. 
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Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Oby nie padało i oby zostały środki to może jakąś ulicę lub chodnik zrobią albo 

przystanek autobusowy. Zawsze coś można będzie zrobić. 
 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii komisji.  
 

Nie było. 
  

Ad 6. Sprawy bieżące. 

Nie było. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji:  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej Komisji. 
 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych 

 

 

/-/Jacek Bętkowski 

 

 

 

Protokółowała: 

/-/Daria Górska   


